

Original:

„Auch das neue Album "High Words" ist wieder ein thematischer Rundumschlag, ein tabubrechender satirischer Befreiungsschlag der Klezmer-Punks: mitleidlos-selbstbemitleidende jiddische Lieder über das Altern ("Alter Kacker"), Anti-Liebes-Lieder wie "Pupik" oder das Titelstück "High Words" über die Wut auf das Establishment, das uns im neuen Global-Warming-Zeitlater in die Demagogie vergangener Weltkriegszeiten abrutschen lässt, finden die Jewish Monkeys.“

- Tobias Ruhland, [BR.de](#), Bayern 2, 03.05.2017

E:

“On their new album ‘High Words’ the notorious klezmer punks take another swipe at a broad range of topics and deliver a satirical blow to any and all presumed taboos. This includes mercilessly self-pitying Yiddish songs dealing with old age (‘Alte Kacker’), anti-love songs such as ‘Pupik’ or title track ‘High Words’, detailing a righteous fury towards the establishment in the age of Global Warming, that is currently making a return to the demagoguery of the former World War era.”

- Tobias Ruhland, [BR.de](#), Bayern 2 (Bavarian radio), May 3, 2017